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高海寧、張曦雯和李佳芯一起接受節目《師父有請》訪
問，高Ling坦言初入行時拍劇有聽過難聽的說話，「有個導演
同我講：『你呢世都做唔到主角』，真係幾大打擊......不過我唔
記得佢係邊個喇！」她亦試過被海量的新聞打擊，「喊過無數
次，試過要睇精神科醫生，但每次想放棄做呢行時，就會有電
影或工作搵你。有記者去我父母工作場所搵佢哋回應，佢哋唔
識應付會驚呀嘛，我真係好嬲。」她指無論女一還是二、三、
四線，她都樂
意做，「佘詩
曼同我講過，
唔好理角色係
咩，做好佢，
嗰場戲你就係
主角，甚至你
做得好好，可
能蓋過主角嘅
光環。」

高海寧不介意做四線

承認對婚姻承認對婚姻

英皇與天
下一電影攜手合作
製作及發行10部港產

電影，頭炮愛情喜劇《不日
成婚》將於復活節檔期開畫，日

前影片放映優先場，導演陳茂賢率領演
員陳家樂、衛詩雅（Michelle）、談善言、
朱栢康（朱康）、岑珈其及楊偲泳現身戲院
答謝支持，並接收真實反應，Michelle回
應時也感動得一度哽咽！

現年 71 歲
的劉松仁於去
年被傳媒影到
要 靠 拐 杖 走
路，疑似中風
徵狀，之後他
更全面休息，
但米雪代他澄
清不是中風，
只是不小心跌
傷所致，米雪
更相約他一起
行山。
前日松哥終

於更新微博放上
多張近照，原來是
為他的愛犬叮叮慶
生，見他手抱叮叮，
展現燦爛笑容，精神狀
態相當不俗，之前右手
硬繃繃的松哥，更能擺
出心形手勢，明顯有很
大進步。不少松哥粉絲
見到偶像精神奕奕都紛
紛留言祝福，又讚他笑起
來就是陽光帥氣小哥哥。
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充滿憧憬充滿憧憬
今次優先場更別開生面分為「兄弟

場」（主要招待男觀眾）、「姊妹
場」（主要招待女觀眾）及「波友場」
（主要招待球迷）等，首先啟動的「兄
弟場」及「姊妹場」觀眾一致叫好，有
女戲迷感同身受，坦言對電影非常有共
鳴，因她與前男友正因為結婚問題未能
達至共識而分手，更邊看邊落淚，
Michelle憶起拍攝片段，一度哽咽：「拍
那一場我都好深刻，看劇本的時候已有
好大感覺……」說了兩句已雙眼通紅。
現實生活中，Michelle笑言角色和她本人
並不相似，她不太敢結婚，反而家樂就
好想結婚！

談善言接受唔到老公偷食

家樂承認：「我對婚姻依然滿懷憧
憬，不明白為什麼大家會說得那麼灰，如
果找到對的人，有機會我就會結婚，我見
好多人的婚姻生活都相當美滿啊！」

戲中朱栢康經常瞞着老婆談善言去
偷食，家樂讚賞朱康演技，更形容他是
為藝術犧牲：「觀眾看到一個角色，往
往會認為他（她）的真人都是一樣，朱
康今次演得這麼成功，個個都當他跟角
色一樣，豈不是很大犧牲？」朱康開玩
笑說，他只是做回自己，楊偲泳立即代
他澄清，兼即興在「姊妹場」做媒：
「朱康其實是很不錯的男生，私底下
經常叫我介紹女生給他，在場的姊
妹都可以好好考慮一下，在朱栢康
的網上個人平台留言！」至於談
善言坦言現實中接受不到偷食的
老公，而且就算不結婚她也不打
緊，認為自己一個人都可以好開
心！而最近雙喜臨門相繼榮升人
夫與人父的岑珈其，則非常滿意
婚姻生活：「我始終認為結
婚是好事，最重要是找到對
的人！」
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林夏薇冀再唱劇集主題曲林夏薇冀再唱劇集主題曲
出埠登台不想做一曲歌后

■■松哥封利是賀松哥封利是賀
愛犬生日愛犬生日。。

■陳家樂表示
有機會一定會
結婚。

■■左起楊偲泳左起楊偲泳、、衛衛
詩雅及談善言再聚詩雅及談善言再聚
頭頭，，話題不減話題不減。。

■■左起導演陳茂賢左起導演陳茂賢、、朱栢康朱栢康、、楊偲泳楊偲泳、、談善言談善言、、
陳家樂齊齊入戲院感受觀眾的真實反應陳家樂齊齊入戲院感受觀眾的真實反應。。

■■林夏薇林夏薇、、張子丰及敖張子丰及敖
嘉年前晚更一起合唱嘉年前晚更一起合唱。。

■■右起高海寧右起高海寧、、李佳芯和張曦雯言談甚歡李佳芯和張曦雯言談甚歡。。

林夏薇（薇薇）
與張子丰前晚為敖嘉
年主持的網上直播節
目《星級靚聲演唱
廳》做嘉賓，薇薇因
近年少有獻唱，為保持
水準事前都要上堂學唱歌
惡補，希望畀觀眾留下好印
象。張子丰近日正忙於拍攝
劇集《青春不要臉》，他指近
兩年甚少音樂上的工作：「上
年連出歌都冇，今年重新來
過。」
談到曾志偉返無綫大搞綜

藝節目，問薇薇會否期待有更
多發展？她說：「我希望作多
方面發展，對我嚟講都係以拍
劇為主，如果有機會唱劇集主

題曲就更好，我當年都唱過
《單戀雙城》主題曲，仲攞咗
歌曲獎，但之後就冇機會再
唱，每次去登台大家都會點呢
首歌，都想有第二首新歌，唔
使變成一曲歌后。」問她可有
見過堂兄林峯的女兒？她指從
未見過真人，只看過相片，
「因為疫情，我都冇見過林
峯，我連自己父母都冇見過，
佢個BB女就更加未見過，我都
係睇相，之前我買咗份禮物畀
BB，到家仲未送到畀佢，件
衫仔已經買大咗個碼，希望送
到畀佢嘅時候仲啱着。」另
外，薇薇表示近日食店重開夜
市，旗下的食店生意已有好
轉，影響不算太大。


